

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE UNITED INSURANCE Date: 28-07-2026 03:23:51 PM Subject: Resignation of Chief Life and Medical Officer	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للتأمين التاريخ: 28-07-2026 03:23:51 PM الموضوع: استقالة رئيس إدارة التأمين على الحياة والطبي
Resignation of Chief Life & Medical Insurance Officer We would like to inform you of the resignation of Mr. Enad Ghaleb Dababneh who holds the position of in the Company and his last working "Chief Life & Medical Insurance Officer" day will be on 18/8/2026. (Attached resignation letter).	الموضوع: استقالة رئيس إدارة التأمين على الحياة والطبي نرجو إعلامكم باستقالة السيد عناد غالب دبابنه والذي يشغل وظيفة "رئيس إدارة التأمين على الحياة والطبي" في الشركة، وسيكون آخر يوم عمل له بتاريخ 2026/8/18.
27-07-2026	27-07-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: khadejeh Mohammad Taher Albzour	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: khadejeh Mohammad Taher Albzour